
高强涤纶线 专业生产 纯涤色纱

产品名称 高强涤纶线 专业生产 纯涤色纱

公司名称 扬中市友谊制线厂

价格 3.00/个

规格参数 产品名称:纯涤色纱
纱支:20S
产地:江苏省扬中市

公司地址 丰收桥

联系电话 86 21 65310262 13917885552

产品详情

产品名称 纯涤色纱 纱支 20S
产地 江苏省扬中市 细度 150D/3，210D/2，

210D/3， 210D/4，
210D/6,840D/3（tex）

强力 -（N） 条干均匀度 -
捻系数αt - 产品所在地 -

※高强涤纶线/high tenacity polyester thread此线主要用于皮鞋、皮包、皮衣、安全带、沙发等行业。此线
经过特殊处理、使之更加光滑、具高密性、抵抗力,色泽鲜艳。高强涤纶已捻缝纫线，强度高，具抗撕、
抗磨损性，对日光和轻酸有良好的抵抗力。规格：150d/3，210d/2， 210d/3， 210d/4，
210d/6。成型：1000米-10000米/轴。this type of tenacity thread is mainly suitable for manufacturing of footwear,
suitcase, leather goods, safety belt, sofa. it is ennobled by special treatment, which confers extraordinary smoothness
with high compactness and resistance, bright color and lustre. in addition, twisted sewing thread in polyester
guarantees high tenacity & resistance to tearing and abrasion. it also has excellent resistance to sunlight and light acids.
label: 150d/3,210d/2,210d/3, 210d/4, 210d/6. make up: 1000-10000m/pcs.

上述是基于我厂标准产品100克/个的报价，如有特殊需求，请联系卜先生！

※商标/our brand建厂以来，我们一直用心培育和扩大“友谊牌”的知名度，影响力！目前，“友谊牌”
制线已经被众多的生产商和经销商所熟悉，接受。我们也期待“友谊牌”产品能不断加深你我之间的友
谊！since we created the mill, we have been trying our best to foster and enlarge the reputation and force of
"friendship" brand. nowadays, the brand was known and accepted by many users and wholesalers. we hope that the
"friendship thread" can enhance our friendship!
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